



FENCING ACADEMY – CEBA

Cercle d'Escrime Braine l'Alleud (BELGIUM)

is looking for

Fencing Coach Saber and / or Epée Coordinator of Sport activities

Context	The CEBA is a Belgian Fencing Club that counts 120+ members and 2 coaches, where both Saber and Epee are practiced. It offers to his members up to 17 hours of training per week. Oriented to the competition, our Coaches accompany our fencers to competitions from their early age and work closely with the Regional and National Federations to scale up their performance up to international top level competitions (World Cups, European Circuits, etc). As part of its growth strategy, in addition to its sportive objectives, the Club aims to promote fencing through initiations in schools in the neighborhood and to be involved in social projects. Also, it ensures the organization of 3 competitions per year (regional and national level) and organizes regular Club events.
----------------	---

Role and responsibilities	▪ To train a group of fencers of various levels from 6 year old up to Seniors ▪ To coordinate individual development program for young competitors ▪ To contribute to develop promoting activities for the Club ▪ To be an active leader in organizing Club activities / Sportive Events ▪ To be an active contributor to the development of the Club (both performance and growth objectives) ▪ To coordinate internally with the team and the management This position reports to the General Manager of the Club and hence to the Board and is a key contributor to achieve strategical objectives defined by the Board.
----------------------------------	--

Location	Braine l'Alleud (10/15 km South of Brussels)	Legal status	Self-employed under Belgian legal framework
Travel	Occasional (according to competitions schedule)	Working workload	15-25 hours / week 10 months / year
Starting date	As soon as possible	Yearly Gross Income (range)	EUR 20-25.000

APPLICATION REQUIREMENTS – SEND YOUR RESUME + INTRODUCTION LETTER BY EMAIL

Email to : escrime.ceba@gmail.com

Subject line : Fencing Coach Application

Qualifications and Education Requirements	▪ Preferably graduated from a fencing coaches' educational program ▪ A previous experience as a coach and the will to attend the Belgian coaches' training courses can also be considered		
Past experience	▪ 2 years experience in training of groups of various levels ▪ Experience in coaching in competitions ▪ Knowledge of fencing material and able to repair / build weapons		
Preferred Skills ▪ Advanced experience in team work ▪ Highly autonomous ▪ Strongly objectives driven	Language skills ▪ French : advanced / ready to learn ▪ English : intermediate ▪ Dutch : is a plus	Others ▪ Being passionate about fencing ▪ Willing to learn and develop in a dynamic environment ▪ Driving licence B / European with own vehicle	



FENCING ACADEMY – CEBA

Cercle d'Escrime Braine l'Alleud (BELGIUM)

recherche

Entraîneur à l'escrime Sabre et / ou Epée

Coordinateur d'activités sportives

Contexte	Le CEBA est un Cercle d'escrime belge qui compte plus de 120 membres et 2 entraîneurs, où sont enseignées le sabre et l'épée. Nous offrons à nos membres 17 heures d'entraînements hebdomadaires. Orientés sur la compétition, nos entraîneurs accompagnent en compétition nos tireurs depuis leur plus jeune âge et travaillent en étroite collaboration avec les fédérations régionales et nationales pour développer leurs compétences jusqu'au niveau international (Coupe du Monde, Circuit Européen, etc). Dans le cadre de sa stratégie de croissance, au-delà des objectifs sportifs, le CEBA promeut l'escrime en faisant des initiations dans les écoles à proximité et est impliqué dans des projets sociaux. Aussi, nous organisons 3 compétitions par an (régionale et nationale) et des événements au sein du Cercle.
-----------------	---

Role and responsibilities	▪ Entraîner des groupes de tireurs de niveaux différents à partir de 6 ans ▪ Coordonner le projet sportif individuel de nos jeunes compétiteurs ▪ Contribuer aux activités de développement du Cercle ▪ Participer activement et mener l'organisation d'activités au sein du Cercle ▪ Développer et mettre en place des activités de développement (sportif et de croissance) ▪ Coordonner en interne avec l'équipe et le management Cette position rapporte à l'Administrateur Général du Club et ainsi au Conseil d'Administration et est essentielle pour atteindre les objectifs définis par le Conseil d'Administration.
----------------------------------	--

Localisation	Braine l'Alleud (10/15 km Sud de Bruxelles)	Statut légal	Indépendant
Voyage	Occasionnel (selon l'agenda des compétitions)	Charge de travail	15-25 heures / semaine 10 mois / an
Date de début	immédiatement	Revenu brut annuel (estimé)	EUR 20-25.000

CANDIDATURE – ENVOYER VOTRE C.V + LETTRE DE MOTIVATION PAR EMAIL

Email to : escrime.ceba@gmail.com

Sujet : Candidature Entraîneur

Qualifications académiques	▪ De préférence, titulaire d'un diplôme d'entraîneur à l'escrime ▪ Expérience passée en tant qu'entraîneur peut être considéré, avec possibilité de suivre le programme de formation de la Fédération belge.		
Expériences	▪ 2 ans d'expérience en tant qu'entraîneur de groupes de niveaux différents ▪ Expérience en tant que coach en compétition ▪ Connaissance du matériel d'escrime et aptitude à monter et réparer les armes		
Aptitudes spécifiques ▪ Expérience forte du travail d'équipe ▪ Grande autonomie ▪ Fortement orienté sur la réalisation d'objectifs	Connaissances linguistiques ▪ Français : avancé / disposé à apprendre ▪ Anglais : intermédiaire ▪ Néerlandais : base (facultatif)	Autres ▪ Passionné d'escrime ▪ Envie d'apprendre et se développer dans un environnement dynamique ▪ Permis de conduire B / Européen et son propre véhicule	